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PROTOKÓŁ NR  6-5/2024 

z pierwszego  posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami  

Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się  27 sierpnia 2024 r., godz. 15:30  w s. 007 

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu.  

 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 (sześciu)  czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Karol Ważny–Przewodniczący Komisji. 

 

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – Po stwierdzeniu quorum, otworzył 5 

posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że porządek obrad został dostarczony 

radnym w terminie regulaminowym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  Zaproponował 

zmianę kolejności punktów w porządku, tak aby w punkcie drugim znalazł się temat 

dotyczący Podsumowania działań - Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Straży Miejskiej  

podczas sezonu letniego. 

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad:         

 

1. Opiniowanie projektów uchwał RMG. 

 

1.1 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta 

Gdańska a Gminą - Miasto Grudziądz w zakresie zagospodarowania frakcji 

energetycznej z odpadów komunalnych – druk nr 78; 

 

Referuje : Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

 

2. Projekt uchwały w sprawie  wyodrębnienia na 2025r. środków finansowych na  

      działalność statutową jednostek pomocniczych. 

 

Referuje: Karol Ważny – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Handlu  

i Współpracy z Mieszkańcami. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie  w sprawie powołania Zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych w 

uzupełniających wyborach na kadencję 2024-2027. 

 



Referuje: Karol Ważny – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Handlu  

i Współpracy z Mieszkańcami. 

 

4. Podsumowanie działań - Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Straży Miejskiej  

      podczas sezonu letniego. 

 

5. Omówienie przygotowań do wyborów do rad dzielnic. 

 

6. Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 

 

PUNKT 1 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a 

Gminą - Miasto Grudziądz w zakresie zagospodarowania frakcji energetycznej z 

odpadów komunalnych – druk nr 78; 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Anna Wołodźko, 

p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – spytał czy Grudziądz docelowo będzie 

obsługiwany przez Bydgoszcz. 

Anna Wołodźko, p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej – 

odpowiedziała, że nie jest pewna czy będzie to Bydgoszcz ale na pewno nie przez Gdańsk 

ponieważ ilość odpadów z Grudziądza przewyższałaby możliwości naszej spalarni. 

Dodała, że Miasto Gdańsk ma też podpisane trzy porozumienia z Gminami Miejską 

Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański i Kolbudy. 

Aleksander Jankowski – członek komisji – spytał jaką korzyść będzie miała Gmina 

Miasta Gdańska w związku z przyjęciem tych odpadów.  

Anna Wołodźko, p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej – 

odpowiedziała, że ponieważ Gdańska spalarnia jest przygotowana do spalania rocznie  

160 tys. ton odpadów. W związku z tym aby zapewnić spalarni tzw. wsad do kotła, są 

przyjmowane odpady z tych gmin i jest to korzyść obopólna.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – spytał czy od początku będziemy pozyskiwać 

ciepło ze spalania tych odpadów.  

Anna Wołodźko, p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej –

odpowiedziała, że tak, będzie pozyskiwana zarówno energia elektryczna jak i cieplna, 

która będzie wykorzystywana przez GPEC.  

Przystąpiono do głosowania 

 

 

 

 

 



 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Ważny Karol x -  - 

2.  Oleszek Bogdan x - - 

3.  Bartków Agnieszka - - - 

4. Cisoń Sylwia x - - 

5. Jankowski Aleksander - - x 

6. Perucki Jan x - - 

7. Świacki Łukasz x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Annę Wołodźko, 

p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 5 głosami „za” ” i 1 

głosem wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 4-4/42-42/2024 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.217.2024.  

Punkt 2 

Podsumowanie działań - Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Straży Miejskiej 

podczas sezonu letniego. 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – powiedział, że podsumowanie jest trochę 

przedwczesne ponieważ sezon jeszcze się nie skończył, ale jest to wymuszone potrzebą 

poruszenia tematów bezpieczeństwa w Śródmieściu. Dodał, że na pewno będzie jeszcze 

chciał zaprosić przedstawicieli Policji, Straży Pożarnej i Straży Miejskiej w przyszłości. 

Powiedział, że są obecni na posiedzeniu przedstawiciele mieszkańców Śródmieścia, 

którym również odda głos podczas posiedzenia. 

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – powiedział, ze 

postara się w skrócie przedstawić działania Policji dotyczące zabezpieczenia Miasta 

podczas sezonu letniego. Od paru lat w sezonie wysokim są delegowani policjanci aby 

pełnić służbę w rejonie samego Śródmieścia. Na chwilę obecną na terenie Starego Miasta 

poprawiła się sytuacja pod względem bezpieczeństwa i ilości przestępstw. Udało się to 

osiągnąć dzięki skierowaniu większej ilości patroli w te rejony w godzinach 

popołudniowych i wieczornych. Do 31 sierpnia są również patrole płatne sfinansowane 

z budżetu Miasta. W okresie wakacyjnym odnotowano 12 przestępstw, z czego 8 na 

terenie samego Jarmarku więc można powiedzieć, że trend ostatnich paru lat wskazuje, 

że jest bezpiecznie a liczba przestępstw spada. Niestety braki kadrowe w Policji nie 

zawsze pozwalają na skierowanie odpowiedniej liczby patroli. 

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku – 

przedstawił dane przygotowane na dzień 25 sierpnia br. Wspomniał, że 12 przestępstw 

to głównie przestępstwa dot. mienia, jak kradzież czy kradzież z włamaniem. Dotyczyły 

one głównie wystawców na Jarmarku. Nie było w tym czasie żadnych przestępstw 

przeciwko życiu i zdrowiu. Wykroczeń było 519. Dodał, że bolączką Policji jest działalność 

dwóch klubów w Śródmieściu. Zdarzyło się też zgłoszenie dotyczące zakłócania ciszy 



przez orkiestrę dętą. Jeśli o służby płatne były  one pełnione od godziny 11 rano do 23. 

Odbyło się ich 238.  

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – uzupełnił 

wypowiedź przedmówcy, że Policja zwraca też baczną uwagę na zgłoszenia 

mieszkańców. Wszystkie materiały, które wpływają od mieszkańców są analizowane i 

dołączane do dokumentacji spraw. Część spraw została skierowana do sądów i czekamy 

na wyroki. Niestety niektóre sprawy nie są przez sąd uznawane za zakłócanie porządku. 

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku – 

powiedział, że niestety podstawowym problemem w takich wypadkach jest ustalenie kto 

ciszę nocną czy porządek zakłóca. Jest mnóstwo korespondencji w takich sprawach.  

Leszek Walczak – Komendant Straży Miejskiej w Gdańsku – powiedział, że Straż 

Miejska swoją działalność w okresie sezonu letniego skupia na nielegalnym handlu, 

spożywaniu alkoholu, incydentach nachalnego żebractwa. W rejonie Śródmieścia 

odnotowano wykroczenia o charakterze alkoholowym – 553, odwieziono do pogotowia 

socjalnego 144 osoby. Założono blokady na 1463 pojazdy. Jeśli chodzi o nachalne 

żebractwo nie odnotowano zbyt wielu przypadków.  

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – powiedział, że 

w przeciwieństwie do Policji, Straż Pożarna nie narzeka na brak kandydatów do służby. 

Każdego dnia na służbie jest 58 strażaków i jest to liczba stała. Oprócz tego na terenie 

Gdańska działa Specjalistyczna Grupa Ratownictwa Technicznego i Specjalistyczna 

Grupa Ratownictwa Wodnego a także Specjalistyczna Grupa Poszukiwawczo- 

Ratownicza.  

W okresie letnim zanotowano 990 zdarzeń, w tym 143 pożary, 732 miejscowe zagrożenia 

(inne zdarzenia, nie będące pożarami). W wyniku tych działań śmierć poniosło 20 osób, 

rannych zostało 112 osób w tym 2 strażaków. W okresie letnim Straż Pożarna ma więcej 

zdarzeń i wyjazdów. Zwrócił się z prośbą do Miasta aby od przyszłego roku łodzie Straży 

Pożarnej mogły być zacumowane w Marinie przy ul. Szafarnia, ponieważ skróci to czas 

reagowania.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – powiedział, że Komisja skieruje taki wniosek 

do Gdańskiego Ośrodka Sportu.  

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – dodał, że lato 

charakteryzuje się też dużą ilością różnego rodzaju kontroli, w tym uzgadnianie zajęcia 

pasa w sposób szczególny, uzgadnianie imprez masowych, często zdarzają się próby 

oszukania. Straż Pożarna zajmuje się też kontrolą punktów przedszkolnych, które mają 

mieć swoje siedziby w szkołach.  W ostatnich dniach nastąpił wysyp zgłoszeń, a jest  

w Gdańsku tylko 7 osób, posiadających uprawnienia.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – powiedział, że ma nadzieję, że jest to 

jednorazowa sytuacja spowodowana zmianą przepisów prawa.  

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – stwierdził, że 

niestety 70 % obiektów nie spełnia warunków. Powiedział , że podczas Jarmarku Św. 

Dominika co roku dokonywana jest wizja lokalna. W tym roku doszło do sytuacji, kiedy 



nie pokazano Państwowej Straży Pożarnej około 40 % ulic, co spowodowało, że 

konieczny był drugi objazd. Poprosił aby wpłynąć na osoby zajmujące się tym, aby taka 

sytuacja nie powtórzyła się.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – powiedział, że w zakresie działania komisji są 

również kwestie handlu i zostanie zorganizowane posiedzenie z udziałem przedstawicieli 

MTG S.A., gdzie zostanie to wyjaśnione.  

Łukasz Kłos – dodał, że te informacje są bezpośrednio przekazywana na spotkaniach 

gdzie omawiane są wszystkie problemy dotyczące Jarmarku. 

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – dodał, że 

dobrze, że, nie było w tym czasie żadnych zdarzeń. Wymagało to bowiem zaangażowania 

sprzętu, który mógłby być potrzebny gdzie indziej. Powiedział, że pojawiła się szansa na 

budowę jednostki ratowniczo-gaśniczej w Osowej. Miejsce wyznaczone na ten cel nie jest 

jednak dogodne ze względu na ciężki sprzęt, więc Straż Pożarna czyni starania na 

pozyskanie gruntu ze Skarbu Państwa. Jest to teren zlokalizowany nie w samej Osowie 

ale na obrzeżach Klukowa i lotniska . Jest tam możliwość pozyskania kilku hektarów. 

Obecnie rejon Osowy jest obsługiwany przez jednostkę przy ul. Beniowskiego, co 

utrudnia znacznie dojazd, który odbywa się ulicą Spacerową. Powiedział, że prześle 

dodatkowe informacje. Podziękował za możliwość zabrania głosu.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – powiedział, że do 15 września komisja będzie 

składała wnioski do budżetu i zwrócił się do Komendanta Straży Pożarnej oraz do innych 

przedstawicieli służb mundurowych aby pisemnie przekazali potrzeby Straży Pożarnej.  

Jan Perucki – członek komisji – zwrócił się z pytaniem do przedstawicieli służb, czy 

Miasto może zrobić coś jeszcze w kwestii wyeliminowania problemu hałasu w mieście. 

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – stwierdził, że 

Policja nie brała udziału w pracach nad uchwałą dotyczącą Parku kulturowego natomiast 

na podstawie uchwał funkcjonujących w innych miastach można byłoby się na tym 

oprzeć. Oczywiście uchwała musi być zgodna z ustawą. Natomiast trzeba tez mieć 

świadomość, że Gdańsk generuje 40 % zabezpieczeń Policji w skali całego województwa, 

co wymaga zaangażowania bardzo dużo Policjantów i dokonywania gradacji zgłoszeń.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – spytał jak wygląda gradacja zgłoszeń, 

zwłaszcza w godzinach nocnych.  

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – odpowiedział, że 

dużo Policjantów (ok. 40%) pracuje w godzinach popołudniowych. Dodatkowo jest 

ogromny problem z pozyskaniem odpowiednich kandydatów do służby. 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – przypomniał wypowiedź Pana Komendanta 

Pituły, że w Straży Pożarnej nie ma problemów z obsadzeniem wakatów. Spytał z czego 

może to wynikać.  

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – powiedział, że 

jego zdaniem może chodzić o system pracy. W Straży Pożarnej po 24 godzinach służby 

jest 48 godzin wolnego. Natomiast dodał, że w Straży Pożarnej również obserwuje się 



spadek chętnych do służby. Społeczeństwo jest mniej odporne psychicznie i często 

kandydaci odpadają już na etapie testów psychologicznych.  

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – potwierdził 

wypowiedź przedmówcy. Dodał, że adepci często również sami rezygnują ze służby, już 

na etapie kursu podstawowego.  

Leszek Walczak – Komendant Straży Miejskiej w Gdańsku – stwierdził, że jeśli chodzi 

o temat Parku Kulturowego to działania będą musiały być oparte na większej współpracy 

z mieszkańcami. Tak się dzieje w innych miastach ale na pewno musi się to odbywać 

zgodnie z prawem. Przypomniał, że Strażnicy Miejscy nie są służbą mundurową ale 

urzędnikami, którzy pracują do 65 roku życia.  

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – powiedział, że 

trzeba by było pozyskać dane jak to wygląda w innych miastach, w których parki 

kulturowe funkcjonują dłużej. Dodał, że niestety z doświadczenia Policji wygląda to tak, 

że niejednokrotnie podczas interwencji w lokalach zakłócających ciszę nocną właściciele 

nie przyjmowali mandatów na miejscu, co przedłużało znacznie  całą sprawę. Dodał, że 

problem polega na tym, że nie ma nieuchronności kary i w związku z tym Policja ma 

niewielkie pole manewru.  

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku – 

powiedział, że próbował zachęcić Urząd Skarbowy do większej kontroli osób uciążliwych 

na Starym Mieście, niestety kiedy okazało się, że zakłócanie ciszy ma miejsce w nocy, 

entuzjazm się skończył. 

Romuald Pituła – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej – powiedział, że 

z kolei Straż Pożarna ma uprawnienia do nakładania kar administracyjnych do wysokości 

kilkudziesięciu tysięcy złotych i czasem z tego korzysta.  Niestety wiele firm wykorzystuje 

Straż Pożarną jako darmową instytucję doradczą. Polega to na tym, że firmy po kilka razy 

zgłaszają powiadomienie  o zakończeniu budowy, mimo, że mają świadomość, że nie 

wszystko mają zrobione. Straż Pożarna musi za każdym razem przyjechać na takie 

zgłoszenie.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – poruszył temat długości wydawanych 

zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Obecnie jest to 10 lat. Powiedział, że warto może  się 

zastanowić nad wprowadzeniem krótszych okresów zezwoleń.  

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku –  

powiedział, że nie można ukarać właściciela lokalu, który wystawia głośnik na zewnątrz.  

Leszek Walczak – Komendant Straży Miejskiej w Gdańsku – potwierdził słowa 

przedmówcy. Zgodził się, że nie ma obecnie narzędzi prawnych do tego.  

Mieszkanka Śródmieścia – powiedziała, że mieszkańcy Krakowa pozwali Miasto. 

Dodała, że przepisy prawa krajowego nie nadążają za zmianami. Powiedziała, że 

w Krakowie funkcjonuje stanowisko tzw. city helpers, czyli osób, które są „oczami” Straży 

Miejskiej i Policji, dostarczając informacje o tym ,co się dzieje  w mieście. Stwierdziła, że 

mają często miejsce sytuacje, w których różne osoby zakłócające spokój głośną grą na 



instrumentach protestują, kiedy Policja próbuje ich ukarać i przez to Policja musi się też 

jeszcze tym zajmować. 

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku – zgodził się z tym. 

Dodał, że w takich sytuacjach Policja kieruje wniosek o ukaranie do sądu, jednak zawsze 

to trwa. Poruszył też temat utworzenia komisariatu przy ulicy Piwnej. Powiedział,  że tutaj 

niestety pojawił się problem, bo za pieniądze otrzymane od Miasta firma nie chce podjąć 

się remontu i Komenda Wojewódzka próbuje pozyskać dodatkowe środki.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – zwrócił się z pytaniem, czy interwencje 

związane z zakłócaniem ciszy nocnej nie są wystarczającą podstawą do ukarania lub 

skierowania sprawy do sądu.  

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku –  

odpowiedział, że na imprezach prywatnych są właściciele lokalu, którzy biorą 

odpowiedzialność za gości i jest ich dużo mniej niż na imprezach w klubach. Dodał, że 

wysyłanie do sądu takiego zgłoszenia jeśli nie można ustalić sprawcy powoduje, że sąd 

nie rozpatrzy go.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – spytał czy uchwała antyhałasowa podjęta 

przez Radę Miasta Gdańska przewiduje jakieś inne formy represji.  

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku –  

powiedział, że przede wszystkim trzeba ustalić kto wystawił głośnik przed lokal.  

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

spytała, jak w takim razie poradzono sobie z tym tematem w innych miastach.  

insp. Sylwester Mieszczak - Komendant Miejski Policji w Gdańsku –  odpowiedział, 

że sprawdzi dokumentację, przeanalizuje jakie regulacje obowiązują w innych miastach 

i przedstawić temat na osobnym spotkaniu. 

Bogdan Oleszek – członek komisji – stwierdził,  że najlepszym rozwiązaniem byłoby 

odebranie koncesji na alkohol.  

Kom. Michał Węsierski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji II w Gdańsku –   

zgodził się z przedmówcą. Powiedział, że niestety Policja nie jest w stanie odpowiedzieć 

komisji przyznającej te koncesje, czy akurat sprzedaż alkoholu w lokalu czy sklepie jest 

przyczyną zakłócania porządku.  

Mieszkaniec Śródmieścia – podziękował za wszystkie działania i interwencje Policji. 

Dodał, że jest trochę lepiej, więc widać, że większa ilość patroli skutkuje i byłoby dobrze 

gdyby udało się uruchomić jeszcze więcej patroli nocnych. Zwrócił się z prośbą 

o poprawienie możliwości połączenia ze Strażą Miejską. W ciągu ostatnich lat był duży 

problem z połączeniem telefonicznym. 

Aleksander Jankowski – członek komisji – wyraził opinię, że słusznym rozwiązaniem 

byłoby cofanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu w przypadkach rażącego naruszania 

spokoju mieszkańców.  



Bogdan Oleszek – członek komisji – zaproponował aby komisja napisała pismo do 

odpowiednich służb aby zrobić spotkanie z właścicielami służb. 

Mieszkanka Śródmieścia – powiedziała, że mieszkańcy nie chcą zamykania klubów 

w Śródmieściu, ale chcą doprowadzić do przywrócenia porządku. 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – zaproponował aby zakończyć temat w dniu 

dzisiejszym i wrócić do niego w przyszłości. Dodał, że jest to rozległy temat i nie da się go 

wyjaśnić podczas jednego posiedzenia. Przeszedł do kolejnego punktu.  

PUNKT 3 

Projekt uchwały w sprawie  wyodrębnienia na 2025r. środków finansowych na 

działalność statutową jednostek pomocniczych. 

 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – omówił projekt uchwały zgodnie  

z uzasadnieniem. Dodał, że propozycja jest taka aby poziom finansowania utrzymać na 

obecnym poziomie. Spytał czy są głosy w dyskusji. 

Łukasz Świacki – członek komisji - wyraził opinię, że oczywiście można się zastanowić 

nad podniesieniem tych stawek, byłby to ukłon w stronę społeczników. Miasta nie będzie 

to aż tak dużo kosztowało.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – poparł ten pomysł. Dodał, że temat jest 

otwarty i na pewno komisja będzie jeszcze do niego wracać. W chwili obecnej komisja 

musi przyjąć wyżej wymienioną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Ważny Karol x -  - 

2.  Oleszek Bogdan x - - 

3.  Bartków Agnieszka - - - 

4. Cisoń Sylwia x - - 

5. Jankowski Aleksander x - - 

6. Perucki Jan x - - 

7. Świacki Łukasz x - - 

 

PUNKT 4 

Projekt uchwały w sprawie  w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych w uzupełniających wyborach na 

kadencję 2024-2027. 

 

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – poinformował, że jest potrzeba powołania 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników. Jest propozycja aby zespół 

był w tym składzie co poprzednio. 



Przystąpiono do głosowania 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Ważny Karol x -  - 

2.  Oleszek Bogdan x - - 

3.  Bartków Agnieszka - - - 

4. Cisoń Sylwia x - - 

5. Jankowski Aleksander x - - 

6. Perucki Jan x - - 

7. Świacki Łukasz x - - 

 

PUNKT 5 

Omówienie przygotowań do wyborów do rad dzielnic. 

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

przedstawiła, że obecnie trwają prace związane z promocją wyborów. W przestrzeni 

miejskiej funkcjonuje 10 punktów informacyjnych, Fundacja RC przygotowała filmiki 

promocyjne w tramwajach.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – spytał czy jest już dużo zgłoszeń. 

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

odpowiedziała, że w tej chwili jest około 100 zgłoszeń ale na pewno jeszcze dużo wpłynie 

we wrześniu.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – podziękował za przedstawienie tematu. 

Przypomniał, że do 15 września komisja powinna zgłosić wnioski do budżetu na 2025 r. 

Jan Perucki – członek komisji – zaproponował aby komisja upoważniła 

Przewodniczącego.  

Karol Ważny – przewodniczący Komisji – zaproponował aby jednak w trakcie 

najbliższej sesji Rady Miasta spotkać się i ustalić tematy do wniosków. Zwrócił się  

z prośbą do członków komisji aby jeszcze zastanowili się jakie tematy chcieliby zgłosić do 

przyszłorocznego budżetu. Powiedział, że nie ma żadnej bieżącej korespondencji. 

Zamknął posiedzenie – godz. 18:00. 

  

Przewodniczący                                                               

 Komisji Bezpieczeństwa, Handlu 

 i Współpracy z Mieszkańcami                                                     

   

 

/-/ Karol Ważny 

 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 


